

Tender Notice: NRC/SYR/26/TR 01
Provision of Transportation Services

NRC is inviting reputable , well-established, and experienced Car Rental Firms duly registered in the Syrian Arab Republic to Vehicles Rental Services for NRC Offices in Damascus, Homs, Aleppo & Idleb Governorates – Three Modalities:

1. Sedan and SUVs with Maintenance Only .
2. Vans with Maintenance Only .
3. Drivers

Please review the tender link below, which includes the full tender dossier and all related annexes. Kindly read them carefully to ensure that you submit all required information correctly.

Please follow the link below to **download** the tender Request for Quotation document and annexes:

<https://etbsystem.no/ClientTrans/Download?ID=FQEX%2bpcuplo%3d>

For **inquiries and questions**, please follow the link below, and there you can fill your questions.

<https://etbsystem.no/ClientTrans/QA?ID=FQEX%2bpcuplo%3d>

For **Technical meeting**, please follow the link below , and there you can attend the meeting.

<https://teams.microsoft.com/meet/35758408118418?p=tbTSZKcwgVLjZAv1NY>

For **uploading your final offer** documents, please follow the link below

<https://etbsystem.no/ClientTrans/Upload?ID=FQEX%2bpcuplo%3d>

In order to submit:

1. Fill in the company's details then click on "Download."
2. Review and read the tendering documents carefully and if you have any technical questions or any difficulties in accessing the link please contact us on syria.bids@nrc.no mentioning the following:
 - Reference number in the email subject space.
 - **Please note that offers submitted to the email above will not be accepted. Official offers should be submitted as mentioned below.**
 - Name of the company – in the email subject space.
 - The person who has the query documents in the body of the email
3. Your bid should be strictly submitted through **the eTB box** via the links below
4. The Bids submission deadline is: **23-February-2026 at 17:00**
5. The Questions submission deadline is: **16-February-2026**
6. The Technical Meeting date and time is : **15 February -2026 at 11:30 AM**
7. Please note that we will contact the suppliers who register their contact details only.
8. All times are in the local time of Damascus (GMT +3)

NRC/SYR/26/TR 01 :إشعار المناقصة

تقديم خدمات النقل

يدعو المجلس النرويجي للاجئين (NRC) الشركات المرموقة، الراسخة، وذات الخبرة في تأجير السيارات والمسجلة أصولاً في الجمهورية العربية السورية إلى تقديم خدمات تأجير المركبات لمكاتب المجلس النرويجي للاجئين في محافظات دمشق و حمص و حلب و ادلب- ثلاث انظمة:

1. سيارات Sedan وسيارات SUV مع صيانة
2. فانات مع صيانة
3. سائقين

يرجى اتباع الرابط أدناه **تحميل** وثيقة طلب عرض الأسعار والمرفقات

<https://etbsystem.no/ClientTrans/Download?ID=FQEX%2bpcuplo%3d>

للاستفسارات والأسئلة ، يرجى اتباع الرابط أدناه ، وهناك يمكنك ملء أسئلتكم واستفساراتكم.

<https://etbsystem.no/ClientTrans/QA?ID=FQEX%2bpcuplo%3d>

للاجتماع التقني ، يرجى اتباع الرابط أدناه ، وهناك يمكنك حضور الاجتماع التقني

<https://teams.microsoft.com/meet/35758408118418?p=tbTSZKcwgVLjZAv1NY>

يرجى اتباع الرابط التالي من اجل **تحميل** ملفات عرض سعرك

<https://etbsystem.no/ClientTrans/Upload?ID=FQEX%2bpcuplo%3d>

شروط تقديم العرض:

1. املأ بيانات الشركة ثم اضغط على "Download"
2. راجع واقرأ مستندات المناقصة بعناية، وإذا كان لديك أي أسئلة فنية أو صعوبة في الوصول إلى الرابط، يرجى التواصل معنا على البريد الإلكتروني syria.bids@nrc.no : مع ذكر ما يلي:
 - رقم المرجع في خانة موضوع البريد الإلكتروني.
 - يرجى ملاحظة أن العروض المرسلة إلى البريد الإلكتروني أعلاه لن تُقبل. يجب تقديم العروض الرسمية كما هو مذكور أدناه.
 - اسم الشركة - في خانة موضوع البريد الإلكتروني.
 - اسم الشخص الذي لديه استفسارات المستندات في نص البريد الإلكتروني.
3. يجب تقديم العرض الخاص بك بدقة من خلال صندوق **eTB** عبر الروابط أدناه.
4. آخر موعد لتقديم العروض: 23-شباط-2026 الساعة 17:00
5. آخر موعد لتقديم الأسئلة: 16-شباط-2026
6. موعد الاجتماع التقني : 15-شباط-2026 الساعة 11:30
7. يرجى ملاحظة أننا سنتواصل مع الموردين الذين يسجلون بيانات الاتصال الخاصة بهم فقط.
8. جميع الأوقات حسب التوقيت المحلي لمدينة دمشق (+3 بتوقيت غرينيتش)